



Port Adriano Mallorca Festival

La plaza central de Port Adriano alberga este año la IX edición de Port Adriano Mallorca Festival. Un festival único y de referencia en la isla, que se celebra principalmente de la mano de la Agència de Estrategia Turística de las Islas Baleares (AETIB). Fruto de esta colaboración, el evento musical contribuye a posicionar la marca Mallorca en los principales mercados emisores como un destino cultural de calidad. En 2021 el cartel está formado por The Dire Straits Experience Tribute, Kool & The Gang, La Oreja de Van Gogh, Hombres G y la Film Symphony Orchestra Big Band.

This year the central square of Port Adriano is the venue for the IX Port Adriano Mallorca Festival. A unique, flagship festival on the island, held for the most part in conjunction with the Tourism Strategy Agency of the Balearic Islands (AETIB). The musical event is a result of this collaboration, contributing to positioning

the Mallorca brand as a quality cultural destination on the main outgoing markets. In 2021 the line-up is comprised of The Dire Straits Experience Tribute, Kool & The Gang, La Oreja de Van Gogh, Hombres G and the Film Symphony Orchestra Big Band.

Zum 9. Mal findet in diesem Jahr das Port Adriano Mallorca Festival auf dem Hauptplatz von Port Adriano statt. Das einzigartige Festival setzt Maßstäbe auf der Insel und wird hauptsächlich von der Agència de Estrategia Turística de las Islas Baleares (AETIB) ausgerichtet, deren Zusammenarbeit mit dem Musikevent dazu beiträgt, die Marke Mallorca in den wichtigsten Herkunftsländern der Touristen als Kulturdestination mit hoher Qualität zu positionieren. Im Jahr 2021 stehen unter anderem The Dire Straits Experience Tribute, Kool & The Gang, La Oreja de Van Gogh, Hombres G und die Film Symphony Orchestra Big Band auf dem Programm.

portadriano.com